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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénvlő kérdés

Dr. Kövér László ,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszterhez

„Miért nem csökkentik a járulékokat? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormányzat kommunikációján túl semmilyen jel nem utal arra, hogy valójában a gazdasá g
és a kisemberek problémáinak megoldásával foglalkozna . A valós munkahelyösztönzések az

elsődleges munkaerőpiacon nincsenek. Erre utal az is, hogy a bejelentésre kerül ő új

munkahelyek közül csak egyharmad az, amit a gazdasági szektor teremt és sajnos kétharmad a

az állásoknak az állam által létrehozottak . Ezt az arány az előző kormányzat idején a

gazdasági válság kell ős közepén is ötven —ötven százalék volt . Már régen kimutatott tény,

hogy a munkahelyteremtés egyik oka az alacsony járulékfizetés, úgy látszik, hogy ezt a

kormányzat vagy nem tudja, vagy nem akarja figyelembe venni . Ha jobban megnézzük a jövő
évi járulékfizetéseket, akkor észrevehető , hogy várhatóan a Munkaadói TB járulék (24%), a

Munkavállalói eü-i járulék (7%), az Állami nyugdíjjárulék (10%), valamint a Munkaadó i

egészségbiztosítási járulék (3%) lesz .

Tisztelt Miniszter Úr :

Miért nem csökkenti a Kormány a Munkaadói TB járulék, a Munkavállalói eü-i járulék, a z

Állami nyugdíjjárulék, a Munkaadói egészségbiztosítási járulék összegét? Miért gondolja azt ,

hogy a magas járulékfizetési kötelezettség munkahelyeket teremt? Mikor tervezik a

járulékfizetések összegének csökkentését ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 21 .
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